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Voorwoord  

  

Beste lezer,   

  

Voor u ligt het jaarverslag van de Vereniging Bewoners Uilenstede over het jaar 2021.   

  

In het jaar 2021 werden wij allen helaas nog steeds beperkt door het coronavirus. Naast de 

beperkte mogelijkheden heeft de VBU in 2021 te maken gehad met een slecht functionerend en 

onderbezet bestuur, waardoor minder is bereikt dan gepland. Een ander kenmerkende 

gebeurtenis afgelopen jaar is de brand in de rode flat in februari, waarna Uilenstede in een rap 

tempo werd onderworpen aan extra brandveiligheidsmaatregelen. Het jaar is positief afgesloten 

met een volledig bezet bestuur, veel energie en een vooruitzicht op afnemende 

coronamaatregelen.   

  

In dit jaarverslag vertellen wij over de onderwerpen waar de VBU zich in 2021 mee bezig heeft 

gehouden. Allereerst zal gesproken worden over de brandveiligheid, daarna wordt doorgegaan 

met de interne zaken zoals het functioneren van het bestuur, de algemene campuszaken, de 

communicatie van de VBU, de samenwerking met DUWO en andere huurdersorganisaties. De 

commissie zal toelichten welke evenementen zij hebben georganiseerd in 2021. Het jaarverslag 

wordt afgesloten met een toelichting op de financiën.   

  

Wij wensen u veel leesplezier.   

  

Met vriendelijke groet,   

 

Het bestuur van de Vereniging Bewoners Uilenstede.   

 

Laura Dijksma    Marlou Bommer   Mats Sjollema  

Oud-Voorzitter     Secretaris    Bestuurslid extern  

Oud-Penningmeester  Plaatsvervangend  

penningmeester  

    

 

 

 

 

Myrthe Rikkelman    Elisa Koper    Rebecca Maayeshi 

Aspirant-voorzitter    Algemeen bestuurslid  Bestuurslid Extern

Bestuurslid lokaal  
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1. Brandveiligheid   

  

In de avond van 6 februari 2021 breekt brand uit in een kamer in de rode flat. De avondklok is 

net ingegaan en de avond gaat gepaard met een zware sneeuwstorm. Vanuit alle hoeken van 

Uilenstede wordt onderdak en steun geboden. De dagen die volgen staan in het teken van 

ontevredenheid, over het gebrek aan rookmelders in de flats en de nalatigheid in de 

communicatie door DUWO. Uit een rapport van de brandweer blijkt dat de torens niet voldoen 

aan de brandveiligheidseisen volgens het Bouwbesluit van 2012. Om de woningen 

brandveiliger te maken is DUWO gestart met een groot aantal werkzaamheden. De VBU heeft 

dit probleem kenbaar gemaakt bij de gemeente en heeft een rol gespeeld in het meedenken over 

de uitvoering en communicatie van deze werkzaamheden.    

  

De volgende maatregelen zijn, in nauw contact met de VBU, in 2021 genomen om de 

brandveiligheid op de campus te verbeteren:  

• In alle kamers en gemeenschappelijke ruimtes is een rookmelder opgehangen.  

• Alle kamerdeuren zijn vervangen door deuren die 30 minuten brandwerend 

zijn.   

• Er zijn verschillende ramen in de flats vervangen of afgesloten om brandoverslag 

te vertragen.   

• De eenheidsdeuren zijn vervangen door deuren die 30 minuten brandwerend 

zijn.  

  

Naar aanleiding van de brand is er door Il Caffè, een bewoner en de VBU ook een crowdfunding 

actie gestart om de kosten van de schade deels te dekken. In totaal is er €3.647,48 opgehaald. 

Hiervan is €2000 naar de bewoner van de kamer waar de brand uitbrak gegaan. Ook hebben 

eenheid 427 en eenheid 423 €823,74 ontvangen omdat zij brandschade en waterschade door het 

blussen in de woning hadden.   

2.  Intern   

 

2.1 Ontwikkeling van het functioneren van het bestuur  

Functioneren van het bestuur  

In verband met disfunctioneren heeft de RvC in mei 2021 besloten om twee bestuursleden uit 

hun functie te zetten. Onder het overige deel van het bestuur bestond er veel ongeloof en verzet 

tegen dit besluit, maar door een dermate verstoorde relatie met de RvC besloten de twee 

bestuursleden zich niet op een ALV te verdedigen en de leden te laten stemmen, wat heeft geleid 

tot hun ontslag. Met het wegvallen van de voorzitter en de secretaris, te weten Cathelijne en 

Lisette, en daarmee ook de meest actieve bestuursleden verloor het bestuur structuur. Door het 

wegvallen van deze bestuursleden heeft het bestuur een tijdje niet heel goed kunnen 

functioneren, dit door de simpele onwetendheid over bepaalde aspecten. In de zomerperiode 

viel dit te overzien, maar in september is aan verschillende partijen kenbaar gemaakt dat het 

bestuur onderbezet en onervaren was.   

  

In september heeft de VBU weer twee nieuwe bestuursleden mogen verwelkomen, waardoor 

het mogelijk was om de VBU weer te laten functioneren. Het kantoor en de OneDrive werden 

opgeruimd en gereorganiseerd, zodat alles binnen de VBU goed vindbaar was voor het nieuwe 

bestuur. In dezelfde periode zijn er nog drie nieuwe bestuursleden bijgekomen, waardoor vanaf 

dat moment alle posities binnen de VBU weer vervuld waren. Door het gebrek aan een 

overgangsperiode bij een bestuurswissel, duurden de inwerkperiodes van de bestuursleden 

langer dan gewenst. Toch is het jaar 2021 afgesloten met een goed functionerend bestuur.   
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Handboeken  

In 2021 is het, door het ontslag van twee bestuursleden en een onervaren nieuw bestuur, niet 

gelukt om de handboeken te controleren, aan te vullen en eventueel aan te passen. Dit is 

opgenomen in het beleidsplan van 2022. Wel is de aparte handleiding voor de penningmeester 

in 2021 bijgewerkt. Met de huidige bezetting van het bestuur bestaat alle vertrouwen dat de 

handboeken in 2022 zullen worden geactualiseerd.  

  

Aandacht voor het beleidsplan  

Omdat het beleidsplan 2021 pas in september is gepresenteerd en pas in november een volledige 

bezetting van het bestuur was is er niet veel gefocust op het beleidsplan. Eerst moesten de 

nieuwe bestuursleden ingewerkt worden, wat lastig was want er was maar één bestuurslid over 

en deze heeft niet alle rollen vervuld tijdens haar bestuursperiode. We hebben het beleidsplan 

geëvalueerd en de belangrijkste punten proberen op te pakken, de belangrijke onderwerpen die 

niet zijn gerealiseerd zijn meegenomen in het beleidsplan in 2022 waar het bestuur uiteraard 

extra hard voor zal werken om het te realiseren.  

  

Cursussen  

Ieder nieuw bestuurslid heeft in 2021 de cursus overlegwet gevolgd. Dit is een leerzame cursus 

waarbij de rechten en plichten tussen huurdersorganisatie en verhuurder aan bod komen en de 

SOK uitgebreid behandeld wordt. Aan de hand van de geldende coronamaatregelen is telkens 

besloten om de cursus op locatie of online te houden.  

 

2.2 Werving en bestuursstructuur   

Zowel aan het begin als aan het einde van 2021 telde de VBU een voltallig bestuur, zij het 

andere mensen. Het bestuur is niet ten alle tijden volledig bezet geweest, zeker in de 

zomerperiode was het bestuur onderbezet. Dit heeft ertoe geleid dat het inwerken van nieuwe 

bestuursleden langer heeft geduurd dan normaal. Drie nieuwe bestuursleden zijn in 2021 

afgekomen op een oproep in de nieuwsbrief. De poster die een jaar lang bij een van de ingangen 

van de campus heeft gehangen heeft geen nut gehad.  
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2.3 Commissie   

De commissie begon het jaar 2021 met een ludieke actie op Valentijnsdag. Juist in tijden van 

corona vond de commissie het extra belangrijk om eens wat liefs te doen voor een ander. De 

studenten konden via een persoonlijk bericht het adres van hun Valentijn doorgeven en het 

verzoek bevestigen door een bedrag (2 euro maal het aantal rozen) over te maken via een tikkie. 

De commissie is langs alle adressen gegaan om de rozen te bezorgen. De rozen zijn betaald 

door De KAS en het opgehaalde bedrag van 160 euro is overgemaakt naar het Leger des Heils. 

De actie was een groot succes en de reacties waren positief.   

  

 

Vanwege de coronamaatregelen was het niet mogelijk om op koningsnacht of koningsdag een 

feest te organiseren. Daarom deelde de VBU op koningsdag tussen 12:30 en 14:00 gratis oranje 

tompoezen uit op het pleintje voor de sportschool. De dag begon goed met oranje decoratie en 

150 tompoezen, deze zijn dan ook in no-time uitgedeeld.   

 

  

 

Met nog veel onzekerheid over de mogelijkheid om een festival te organiseren van een festival, 

is de commissie van de VBU samen met Uilenkatten begonnen met het organiseren van 

Thuisfront. Normaal gesproken wordt het festival in juni georganiseerd, maar de op dat moment 

geldende coronamaatregelen lieten dat niet toe. Rekening houdend met de zomervakantie en 

een mogelijke verlenging van de maatregelen werd 24 september de nieuwe datum voor 

Thuisfront. De organisatie bleek lastig. In tegenstelling tot vorige edities kreeg de commissie 

dit jaar te maken met het regelen van hekwerken, sanitaire voorzieningen, beveiliging, 

toegangsbandjes, toegangstickets, inlooptijden en eisen rondom QR-codes. Maar al deze extra 

maatregelen hadden geen negatief effect op de uitvoering van het festival, de eerste 500 tickets 

zijn binnen 8 minuten uitverkocht. Om meer bewoners te laten genieten van het festival is er 

toestemming gevraagd aan de gemeente en zijn er nog 250 tickets extra verkocht. De reacties 

over het festival waren lovend, velen geven aan dat dit de beste editie tot nu toe was. De nieuwe 

maatregelen zorgden voor uitdaging maar hebben uiteindelijk de beleving van het festival wel 
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bevorderd. Met als resultaat 750 blije bewoners, samengevat in de aftermovie van Blij Ei 

Media. Ondertussen is de commissie al druk bezig met het bedenken van ideeën voor de 

volgende editie. Verwacht volgend jaar nog meer gezelligheid, een nog groter festival en nog 

meer muzikaal talent uit Uilenstede.   

  

 

Op 27 oktober organiseerde de VBU in samenwerking met de KAS en Il Caffè het jaarlijkse 

pompoensnijevenement. Om de campus zo griezelig mogelijk te maken met Halloween, werden 

er pompoenen uitgedeeld, uitgesneden en kaarsen aangestoken. De organisatie zorgde voor de 

pompoenen, deelnemers namen hun eigen mes en lepel mee en prachtige creaties waren het 

gevolg. Il Caffè zorgde voor de het drinken en de locatie. Net als voorgaande jaren waren er 

veel deelnemers en is de VBU tevreden met het resultaat. 

   

  

Op 12 november werd de eerste editie van Drags & Dj’s georganiseerd. Een feest waar 

inclusiviteit extra centraal stond en studenten de kans kregen om hun meest fabuleuze outfit 

aan te trekken en te showen in Il Caffè. De locatie was omgetoverd tot een echte ‘glitter and 

glamour’ ruimte. Zoals elk feest op een studentencampus begon de avond rustig, rond 10 uur 

begon de zaal steeds drukker te worden. Dit kwam mede omdat de overheid een verscherpte 

maateregelen had aangekondigd de dag na het feest. Il Caffè had acties met drankjes en hapjes, 

Uilenkatten regelde de muziek en Queen Rose Hill & Friends verzorgden een live act. De 

commissie vond dit evenement zeer geslaagd en ziet een volgende editie in 2022 zeker zitten.   
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Ondanks de beperkende maatregelen heeft de commissie in 2021 nog een aantal succesvolle 

evenementen kunnen organiseren. Met veel zin kijken zij uit naar 2022, een jaar waarin zij 

hopelijk nog meer dingen kunnen organiseren.   

 

3. Campuszaken   

  

 3.1 Wonen beheer   

 3.1.1 Warmteproblematiek  

Bewoners van de nieuwbouwwoningen op Uilenstede hebben aangegeven dat het in de 

zomermaanden erg heet wordt in hun woonruimte. Om dit probleem gericht op te lossen zijn in 

2020 warmtemeters geplaatst om data over de temperatuur in de woningen te verzamelen. 

Doordat het bestuur het eerste gedeelte van 2021 niet goed functioneerde en daarna een periode 

onderbezet was, is de bundeling van de warmtedata niet voltooid. Omdat de data niet gebundeld 

is, is dit ook niet naar een externe partij gestuurd ter analyse en heeft de VBU geen advies 

kunnen uitbrengen. Het bestuur zal in 2022 de warmtemetingen bundelen en laten analyseren 

zodat er eindelijk een advies uitgebracht kan worden richting DUWO en de warmteproblemen 

opgelost kunnen worden.   

 

3.1.2 Afsluiten entree torens  

Naar aanleiding van de afsluiting van de torens is in 2021 een enquête verstuurd om te evalueren 

hoe de bewoners deze afsluiting ervaren hebben. De enquête is wel verspreid onder bewoners 

maar de resultaten zijn nooit geëvalueerd. Omdat het afsluiten van de torens inmiddels het 

nieuwe normaal is geworden en de VBU verder geen ontevreden geluiden vanuit de bewoners 

hoort is het oppakken van de resultaten van de enquête op dit moment overbodig en staat voor 

2022 niet op de planning.  

  

3.1.3 Studentbeheer  

Omdat het coronavirus in 2021 nog steeds tot veel beperkende maatregelen leidde, is het werven 

en invoeren van het studentbeheer in de torens nogmaals uitgesteld. De VBU heeft het 
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studentbeheer wel besproken met DUWO tijdens een VD-overleg, maar een concreet plan voor 

invoering is er niet gekomen. Het opstellen van een plan van aanpak voor studentbeheer ligt 

momenteel bij DUWO, de VBU ziet de meerwaarde van studentbeheerders in de panden niet 

in maar blijft in 2022 graag betrokken bij eventuele vorderingen op dit gebied.  

  

3.2 Openbare ruimte   

3.2.1 Parkeerbeleid  

De VBU heeft zich voorgenomen om DUWO te ondersteunen bij het bewerkstelligen van een 

verandering van gemeentelijk beleid, namelijk dat van het parkeerbeleid in de parkeergarage 

onder de nieuwbouw. In 2021 kwamen in een korte tijd veel klachten binnen over vandalisme 

bij de fietsenstalling onder gebouw 506 en de autoparkeergarage bij de nieuwbouw. Om dit 

probleem aan te pakken is een plan opgezet om de problematiek beter in kaart te brengen, 

polshoogte te nemen bij de bewoners en te overleggen met andere huurdersorganisaties over of 

zij ook last hebben van deze problemen. Een oplossing die is bekeken is het plaatsen van 

camera’s. Echter stuitte de VBU hierbij op een aantal problemen. Er waren namelijk veel 

stemmen nodig voor een dergelijke beleidsaanpassing. Ook werd de parkeergarage ook veel 

gebruikt wordt door mensen die niet op Uilenstede wonen wat de zaken bemoeilijkt. Daarnaast 

was het plaatsen van camera’s volgens de sociaal beheerder niet toegestaan. Het probleem is 

bij DUWO neergelegd en zij hebben het doorgespeeld naar de gemeente. Hier is echter nog 

geen verdere ontwikkeling, maar gelukkig heeft de VBU in de tweede helft van 2021 vrijwel 

geen klachten meer gekregen.  

 

De VBU had in 2021 het voornemen een enquête te verspreiden over beveiligingscamera’s in 

de parkeergarage bij de nieuwbouw. Deze enquête is wel gemaakt, maar nooit verspreid. De 

oorzaak hiervan ligt bij het niet functioneren van het bestuur. Omdat het parkeerbeleid op 

Uilenstede in 2022 is aangepast, staat het verspreiden van deze enquête niet meer op de 

planning. Wel zal de VBU zich verdiepen in de problematiek rondom de parkeergarage.  

  

3.2.2 Kronenburg   

De bouw van 2.500 studentenwoningen in Kronenburg werd in 2021 verhinderd door de 

Inspectie Leefomgeving en Transport van het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat, welke 

oordeelde dat de bouw niet samengaat met het Luchthavenindelingsbesluit Schiphol. In aanloop 

van het hoger beroep van DUWO tegen deze uitspraak bij de Raad van State in februari 2022, 

is de VBU door DUWO gevraagd om een adhesiebrief te schrijven. Hiervoor is de VBU samen 

met ASVA en de SRVU opgetrokken. Deze adhesiebrief is gebruikt voor de zitting bij de Raad 

van State op 15 februari 2022.   

  

3.3 Internationale bewoners   

Helaas was 2021, door COVID-19, een jaar waarin weinig evenementen georganiseerd konden 

worden. In november lagen er plannen op tafel om een focusgroep voor internationale bewoners 

op te richten, waarbij zij onder het genot van pizza en een drankje met de VBU in gesprek 

zouden gaan over de kwesties die met name onder internationale bewoners spelen en waar zij 

kunnen aangeven wat zij graag op de campus willen zien. Helaas werden in deze periode de 

coronamaatregelen weer aangescherpt en kon de focusgroep niet doorgaan. In 2022 zal het 

bestuur de focusgroep weer plannen.    

  

3.4 BIG  

De VBU fungeert naast een huurderorganisatie en bewonerscommissie ook als Bewoners 

Initiatieven Groep (BIG). Als BIG faciliteert de VBU namens de gemeente Amstelveen 
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budgetten aan bewoners met initiatieven die bijdragen aan het vergroten van de sociale cohesie 

in de wijk.   

  

In 2021 is de BIG maandelijks via de nieuwsbrief gepromoot. In dit jaar is één BIG-aanvraag 

gerealiseerd, deze aanvraag is in 2020 aangedragen en in 2021 gepubliceerd en uitbetaald. Een 

Uilenstede bewoner heeft de ‘Uilenstede Game’ gemaakt. Omdat er door corona geen feestjes 

op Uilenstede gevierd konden worden is de campus nagemaakt in een virtuele omgeving. Je 

kunt als bezoeker door de campus lopen en elke flat heeft een eigen muziek thema. Door op de 

naam van een DJ te klikken word je direct doorverbonden waar je een opgenomen dj-set kan 

luisteren. Het spel is tijdens de zware lockdowns ruim duizend keer gespeeld en is positief 

ontvangen door bewoners.   

  

  

  

3.5 Duurzaamheid, duurzame investering   

Een duurzame investering is een (semi-) permanente investering die de VBU doet om de 

campus voor langere tijd te verbeteren. In 2020 wilde het bestuur van de VBU zich inzetten om 

een aantal watertappunten op Uilenstede te plaatsen. Deze plaatsing is toen uitgesteld omdat 

het onduidelijk was of de watertappunten een rol speelden in de verspreiding van het 

coronavirus. In 2021 zou het bestuur uitkijken naar een moment voor het plaatsen van de 

watertappunten. Dit is in verband met het coronavirus niet gerealiseerd. In 2022 zal de VBU 

weer contact opnemen met de gemeente Amstelveen en DUWO om te zorgen dat deze 

watertappunten op de campus daadwerkelijk worden gerealiseerd.   

  

Het voornemen was om in 2021 een formulier op de website te creëren waar bewoners 

duurzame ideeën kunnen delen met de VBU, dit is echter niet gerealiseerd.   
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4. Communicatie   

 

4.1 VBU richting andere organisaties   

4.1.1 Gemeente  

In 2021 is de VBU meermaals in contact geweest met de gemeente Amstelveen over zaken die 

spelen op de campus. Vooral in de context van de brand op Uilenstede en de volgende 

brandveiligheidsmaatregelen die DUWO heeft genomen, is er tussen de VBU en de gemeente 

Amstelveen enig contact geweest. Specifiek is er contact geweest met wethouder Herbert Raat, 

welke deels door de VBU op de hoogte werd gehouden over de wijze van uitvoering van de 

werkzaamheden rondom de genomen maatregelen. Het veiligheidsoverleg tussen de VBU en 

de gemeente dat ieder kwartaal gehouden zou worden, is er in 2021 bij ingeschoten. In 

december 2021 heeft het eerste veiligheidsoverleg van dat jaar plaatsgevonden. Tijdens dit 

overleg is met alle betrokken partijen afgesproken dit overleg weer periodiek op te pakken in 

2022.  

  

4.1.2 Huurdersorganisaties   

De samenwerkingsovereenkomst zoals met de huurdersorganisaties in het verleden is 

overeengekomen, is in 2021 voortgezet. Door samen op te trekken met andere 

huurdersorganisaties kunnen wij als collectief optreden voor de belangenbehartiging van alle 

huurders van DUWO. Zo hebben de huurdersorganisaties een sterkere onderhandelingspositie 

en kunnen wij onderling ervaring uitwisselen. Deze samenwerking bevalt omdat we kunnen 

sparren over de verschillende opvattingen en ideeën die de verschillende huurdersorganisaties 

hebben en zo DUWO vanuit een breder perspectief te kunnen adviseren. De rol van de VBU in 

overleggen met de samenwerkende huurdersorganisaties is een tijdje onder de norm geweest, 

dit kwam door langdurige onderbezetting en wisseling van het volledige bestuur. Vanaf het 

moment van aanstelling van een bestuurslid externe relaties is de VBU weer actiever geweest 

in het aanhalen van de goede banden tussen de huurdersorganisaties. Vanaf eind 2021 zijn er 

twee bestuursleden die zich focussen op de zaken die zich op koepelniveau afspelen. Om 

dezelfde redenen als bovengenoemde is de VBU er in 2021 niet in geslaagd een 

vestigingsoverleg met Duwoners in te plannen. Het contact met Duwoners is in 2021 dan ook 

enigszins verwaterd. De VBU gaat zich inzetten om dit contact in 2022 weer op te pakken.   

  

4.2 VBU richting bewoners   

Fysiek contact  

De VBU heeft in 2021 haar best gedaan om het contact met de bewoners zo goed mogelijk te 

behouden. Door de geldende coronamaatregelen is de VBU eenmaal op eenheidsbezoek 

geweest. De spreekuren zijn in hoeverre dat mogelijk was doorgegaan, dit bleek met name in 

november lastig door aanscherping van de coronamaatregelen. Omdat het bestuur het belangrijk 

vond wel beschikbaar te blijven voor bewoners is er snel geschakeld en zijn er middels 

aangepaste tijdstippen en uiteindelijk ook een click-and-collect systeem spreekuren gehouden. 

Door de communicatie hierover naar de bewoners toe, verliep dit over het algemeen zonder 

problemen. In 2022 zullen de spreekuren, indien de coronamaatregelen dit toelaten, normaal 

verlopen.   

  

Maandelijkse nieuwsbrief  

In de eerste helft van 2021 is het de VBU niet gelukt om de nieuwsbrief regelmatig te versturen. 

In mei, juni, juli en augustus is helemaal geen nieuwsbrief gestuurd. De nieuwsbrief van 

september is in oktober gestuurd en vanaf oktober is er weer elke maand een goedgevulde 



11 
 

nieuwsbrief gestuurd naar de bewoners. Voor de nieuwsbrief is nog dezelfde opzet gebruikt als 

vorig jaar, deze wil het bestuur in 2022 graag aanpassen.   

  

Nieuwebewonersmail  

In de eerste helft van 2021 is de nieuwebewonersmail niet op tijd verstuurd. De bewoners die 

in januari, februari en maart op Uilenstede zijn komen wonen hebben pas op 10 april hun 

welkomstmail ontvangen. Ook hebben bewoners die in mei en juni op de campus zijn komen 

wonen pas in juli een mail ontvangen. In september is de nieuwebewonersmail van augustus en 

september verstuurd. De nieuwe bewoners van juli hebben dus geen mail ontvangen. Vanaf 

oktober is de nieuwe bewonersmail weer maandelijks verstuurd. De nieuwebewonersmail is in 

de tussentijd niet vernieuwd, dit wil de VBU graag in 2022 realiseren.   

  

Facebook en Instagram  

In 2021 heeft de VBU niet veel gebruik gemaakt van het Facebook- en Instagramaccount. Later 

in het jaar, nadat het nieuwe bestuur was aangetreden, kwam hier verandering in en begon de 

VBU met het promoten van acties via deze sociale mediakanalen. Zo heeft de VBU, net zoals 

in 2020 een kerstbomenactie georganiseerd en dit verspreid via deze kanalen. In 2021 zouden 

alle nieuwe bestuursleden via Instagram geïntroduceerd worden, omdat de focus van het nieuwe 

bestuur lag op het inwerken en het verbeteren van het functioneren van het bestuur zijn deze 

introducties overgeslagen. Het behalen van 500 volgers op Instagram is helaas niet gelukt, op 

het moment van schrijven heeft de VBU 412 volgers. In 2022 zal de VBU het Facebook- en 

Instagramaccount meer gaan gebruiken om acties te promoten, naamsbekendheid te vergroten 

en belangrijke zaken te delen met de bewoners van Uilenstede.  

  

Themabijeenkomsten  

De VBU was voornemens om in 2021 twee themabijeenkomsten te organiseren om een beter 

beeld te krijgen van de belangen en behoeftes van onze leden. Deze bijeenkomsten hebben wij 

door de maatregelen rondom het coronavirus helaas niet kunnen organiseren. Een online variant 

van een dergelijke bijeenkomst zou naar onze mening niet tot dezelfde resultaten en 

belangstelling leiden.   

  

Naamsbekendheid  

De VBU had in 2021 geen grote naamsbekendheid onder de bewoners. Hier wilde het nieuwe 

bestuur graag verandering inbrengen en dit is na hun intreden dan ook deels gelukt. Door het 

organiseren van een oliebollenactie in samenwerking met de KAS in de kerstvakantie, zijn bijna 

200 bewoners een verse oliebol komen halen. Ook heeft de VBU kleine kerstpakketten 

samengesteld waar allerlei handige, bruikbare en lekkere dingen zaten om 2021 toch leuk af te 

sluiten. Denk hierbij aan fietslampjes, kerstkransjes, pennen en bieropeners. Het logo van de 

VBU is op een aantal van deze items gedrukt. Deze acties zorgen er samen voor dat de VBU 

meer bekendheid vergaarde onder de bewoners. In 2022 wil de VBU deze trend doorzetten en 

aan meer bewoners duidelijk maken dat de VBU bestaat en wat wij exact doen.  

  

5. Samenwerking met DUWO  

  

5.1 Lokaal niveau   

In 2021 heeft de VBU veel contact gehad met DUWO, vooral met de sociaal beheerder. De 

voormalige sociaal beheerder stopte in oktober bij DUWO. Met de tijdelijke opvolgers is 

vervolgens goed contact geweest. Een belangrijk onderwerp dit jaar was de brandveiligheid en 
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de extra werkzaamheden die werden uitgevoerd. De VBU en DUWO hebben hierover veel 

contact gehad.   

  

In 2021 heeft slechts eenmaal een vestigingsoverleg plaatsgevonden, dit deels in verband met 

het ontslag van twee VBU-bestuursleden en een onervaren en onderbezet bestuur. Hetzelfde 

geldt voor het VD-overleg, dat eigenlijk maandelijks had moeten plaatsvinden. Dit overleg 

heeft enkele keren plaatsgevonden in 2021. Ook het veiligheidsoverleg ieder kwartaal is erbij 

ingeschoten door bovenstaande redenen. De VBU pakt deze periodieke afspraken met DUWO 

in 2022 op en zal deze naar behoren inplannen.  

  

  

5.2 Koepel niveau   

  

5.2.1 Samenwerkingsovereenkomst (SOK)  

In 2021 hebben alle partijen zich gehouden aan de afspraken in de SOK. Onderdeel daarvan 

was het drie fasen model, wat bestaat uit 1. de verkenningsfase, 2. informatie uitwisselen en 3. 

formeel advies. Hier hebben zowel DUWO als de huurdersorganisaties zich goed aan gehouden. 

Dit heeft voor een fijne samenwerking gezorgd tussen DUWO en de huurdersorganisaties in 

2021. De VBU had zich voorgenomen om in 2021 ook een infographic te maken die de SOK 

duidelijk presenteert, zodat het voor iedereen duidelijk is hoe koepeloverleg in zijn werk gaat 

en het belang hiervan. Dit is helaas niet gelukt, omdat de nieuwe externe bestuursleden vanwege 

de abrupte bestuurswissel niet goed op de hoogte waren van de doelen die de VBU op koepel 

niveau had gesteld en de externe bestuursleden van het eerste half jaar van 2021 hier ook nog 

niet mee bezig waren geweest.  

  

5.2.2 Kennis op koepelniveau  

Voor een deel van 2021 zijn de bestuursfuncties extern weer volledig bezet. Wij hebben 

geconstateerd dat een volledige bezetting de kennis op koepelniveau ten goede komt. Aan het 

einde van 2021 is de VBU op de hoogte van alle zaken die op koepelniveau spelen. Dit houdt 

in dat er twee bestuursleden actief zijn op SHO-gebied en dat er een volledig bestuur is waarmee 

zij kunnen sparren over de SHO-zaken en wat de invloed van besluiten op algemeen niveau op 

Uilenstede is.   

 

In 2021 zijn er helaas geen gezamenlijke cursussen met de andere HO’s gevolgd, dit was fysiek 

niet mogelijk door de geldende coronamaatregelen en het nieuwe bestuur wilde eerst zaken op 

orde krijgen op lokaal niveau. De VBU streeft om in 2022 wel gezamenlijke cursussen te 

plannen.   

 

In 2021 is wel een gezamenlijke adviseur ingehuurd bij Stade Advies. Deze adviseur is via een 

sollicitatieprocedure gekozen. Wanneer er een adviesaanvraag van DUWO binnenkomt wordt 

er een afspraak met de adviseur ingepland om deze met haar te bespreken, vaak wordt ook het 

uiteindelijke advies nog ter controle naar haar doorgestuurd. Ook woont ze diverse 

vergaderingen bij. De bedoeling is dat deze adviseur op deze manier het ‘collectieve geheugen’ 

van de SHO wordt.   

  

5.2.3 Terugbetaling energiebelasting  

DUWO heeft jarenlang de door bewoners betaalde energiebelasting teruggevraagd, maar deze 

niet terugbetaald aan de bewoners. Door één bewoner is er een rechtszaak aangespannen tegen 

DUWO, wat ertoe heeft geleid dat DUWO dit volledige bedrag moet terugbetalen. De gegevens 
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van 2010 en 2011 zijn niet teruggevonden, waardoor er een bedrag van ongeveer 300.000 euro 

over blijft. Omdat ongeveer tweederde van de gedupeerden bewoners van accomodate 

woningen waren, en zij nu hoogstwaarschijnlijk in het buitenland wonen is de kans erg klein 

dat deze personen ooit nog gevonden worden. Het gaat hier niet om (oud) bewoners van 

Uilenstede. Met DUWO is afgesproken dat dit geld besteed zal worden aan zaken die de 

huurders ten goede komen, zoals energiebesparende maatregelen. In 2022 worden hier concrete 

plannen over gemaakt.     

  

5.2.4 Datumwijziging servicekosten  

DUWO wil de datum wijzigen van de servicekostenverhoging. Dit houdt in dat de kale 

huurverhoging in juli plaatsvindt en de servicekostenverhoging in januari.  DUWO heeft 

hiervoor advies gevraagd aan de SHO. Echter heeft de SHO ook instemmingsrecht laat onze 

adviseur weten. De SHO geeft een negatief advies, omdat het de SHO niet voordelig lijkt voor 

de huurders om twee keer per jaar een “huurverhoging” te krijgen. Huurders hebben hier dan 

twee keer per jaar een negatief gevoel over en moeten twee keer per jaar hun huurtoeslag 

opnieuw aanvragen als ze accurate huurtoeslag willen ontvangen. DUWO heeft om een 

heroverweging van dit advies gevraagd. Dit zal in 2022 plaatsvinden.   

  

5.2.5 Samenwerking op koepelniveau   

Door onderbezetting van het bestuur was de VBU midden in het jaar een periode zeer afwezig 

in de SHO. In de maanden juli tot en met november is de VBU niet actief geweest binnen de 

SOK. De onderbezetting van het bestuur is gecommuniceerd met de andere 

huurdersorganisaties, waarop is afgesproken dat de VBU een kleine rol zou innemen binnen de 

SOK. Laura heeft in die periode wel alle eindversies van de adviezen gelezen en ondertekend, 

maar is niet actief betrokken geweest bij de totstandkoming van de adviezen. Wanneer nodig 

werd er door een andere HO telefonisch een update gegeven over de stand van zaken.   

 

Vanaf november waren er weer twee bestuursleden op Koepel, waardoor de VBU ook weer bij 

heeft kunnen dragen aan het schrijven van adviezen in de SHO. Ook DEK had vanaf halverwege 

het jaar een tekort aan bestuursleden, waardoor ook DEK in die tijd niet veel heeft bij kunnen 

dragen aan de SHO. Hierdoor kwamen de taken grotendeels bij Wijwonen en BRES te liggen. 

Vanaf november heeft de VBU ook weer actief taken vervuld en is de takenverdeling binnen 

de SHO verbeterd. Daarnaast hebben de vergaderingen allemaal online plaatsgevonden, 

waardoor de bestuursleden elkaar niet echt hebben leren kennen. Wel is er een borrel geweest, 

maar hierna zijn nog veel bestuursleden gewisseld. Het zou de samenwerking ten goede doen 

als de leden elkaar ook fysiek leren kennen en daarom heeft Bastiaan een informeel 

koffiemomentje voorgesteld. Helaas is het hier niet meer van gekomen vanwege corona. 

Hopelijk kan dit in 2022 wel plaatsvinden.   

 

5.2.6 Uitgebrachte adviezen   

Advies ondernemingsplan 2022-2025 

De SHO heeft in 2021 een positief advies gegeven op het ondernemingsplan van DUWO van 

2022 tot 2025. Hierin heeft de SHO heeft een aantal wijzigingen voorgesteld, welke DUWO 

grotendeels heeft overgenomen. Onder andere ging dit om een duidelijke verwoording van waar 

de HO’s betrokken zullen worden, een grotere rol van de bewonerscommissies en de 

kernstandpunten van DUWO meer benadrukken.  
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Advies evaluatie compensatieregeling 

Verschillende HO’s hebben structurele gebreken bij complexen van DUWO ondervonden. Een 

structureel gebrek kan gedefinieerd worden als een storing die zich meer dan drie keer per 

kwartaal voordoet, waarbij deze herleidbaar is tot dezelfde bron. DUWO hanteert sinds enige 

tijd onder bepaalde voorwaarden een compensatieregeling bij storingen. De SHO heeft echter 

gemerkt dat deze compensatieregeling niet volstaat. Als een storing namelijk binnen 24 uur is 

opgelost, wordt er niet door DUWO gecompenseerd. Er zijn echter gevallen, waarbij deze 

storing al gauw na deze 24 uur weer optreedt. Dit is dus een voorbeeld van een structureel 

gebrek, waar geen compensatieregeling voor van toepassing is. Daarom hebben de HO’s 

geadviseerd om de compensatieregeling te evalueren, met een focus op structurele gebreken. 

DUWO heeft gereageerd hiernaar te willen kijken en heeft de HO’s gevraagd om concrete 

voorbeelden van structurele gebreken te verzamelen. Dit zal in 2022 vervolgd worden.  

 

Advies datumwijziging servicekosten 

DUWO wil de datum wijzigen van de servicekostenverhoging. Dit houdt in dat de kale 

huurverhoging in juli plaatsvindt en de servicekostenverhoging in januari. DUWO heeft 

hiervoor advies gevraagd aan de SHO. Echter heeft de SHO ook instemmingsrecht laat onze 

adviseur weten. De SHO geeft een negatief advies, omdat het de SHO niet voordelig lijkt voor 

de huurders om twee keer per jaar een “huurverhoging” te krijgen. Huurders hebben hier dan 

twee keer per jaar een negatief gevoel over en moeten twee keer per jaar hun huurtoeslag 

opnieuw aanvragen als ze accurate huurtoeslag willen ontvangen. DUWO heeft om een 

heroverweging van dit advies gevraagd. Dit zal in 2022 plaatsvinden.   

 

Advies werkplan DUWO 2022 

De SHO’s hebben een positief advies gegeven op het werkplan van DUWO van 2022. Wel 

heeft DUWO nog een aantal wijzigingen doorgevoerd op verzoek van de SHO. Dit gaat onder 

andere om realistischere doelstellingen, een apart kopje ‘leefbaarheid’ opnemen in het werkplan 

en het tot doel stellen van het mogelijk maken van een herkansing op een welkomstgesprek.  
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6. Financiën 

  

Balans op 31 december 2021  

   

Nog te ontvangen bedragen   

Dit bedrag is €20.797,08 en omvat de bijdrage van DUWO over 2021 een declaratie bij de 

gemeente voor Thuisfront en een declaratie van de Uilenstede-game die via een BIG-aanvraag 

is ontwikkeld.   

  

Kas  

Op 31 december 2021 bedroeg het bedrag in de kas €54,30. 

  

Bestuursrekening   

Op 31 december was het bedrag op de bestuursrekening €11.103,22. 

  

Spaarrekening   

Op 31 december was het bedrag op de spaarrekening €65.160,53. 

  

Nog te betalen bedragen   

Deze post bestaat uit facturen die zijn ontvangen in 2022, maar betrekking hebben op 2021. Dit 

betreft een restfactuur van Thuisfront, een factuur van Stichting !Woon en een factuur van Stade 

advies.   
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Winst & Verlies  
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3100 Bijdrage DUWO  

In 2021 is de begroting niet gepresenteerd aan DUWO, om deze reden is er in dit jaar geen 

bijdrage overgemaakt. Met DUWO is afgesproken dat het gehele bedrag in een keer 

overgemaakt wordt na de goedkeuring van de jaarrekening van 2021. 

   

3400 Organisatiebudget  

Uit dit budget werd in het verleden de post inventaris betaald. Dit budget is echter te komen te 

vervallen, maar hier is in de begroting geen rekening mee gehouden. Om deze reden is er niets 

aan inventaris uitgegeven in 2021, maar zijn deze kosten geboekt onder de post onvoorziene 

kosten.  

   

3500 Leefbaarheidsbudget  

Uit dit budget werd in het verleden het Thuisfront festival bekostigd. Dit budget bij de gemeente 

is echter komen te vervallen. Hier is bij de begroting geen rekening mee gehouden.  

   

3600 Activiteitenbudget  

Dit budget werd in het verleden enkel gebruikt voor de bekostiging van de BIG, maar ter 

vervanging van het leefbaarheidsbudget is dit budget verdubbeld en wordt het nu ook gebruikt 

om Thuisfront festival te bekostigen. In de begroting is hier geen rekening mee gehouden dus 

vallen de kosten van het activiteitenbudget hoger uit dan de begrote kosten.  

   

4110 Bestuursvergoedingen  

In 2021 is deze post lager uitgevallen dan begroot, omdat het bestuur niet het gehele jaar 

volledig bezet was.  

   

4120 Commissie- en RvC-vergoedingen  

In 2021 is deze post lager uitgevallen dan begroot, omdat de commissie niet het gehele jaar 

volledig bezet was.  

   

4150 Representatie  

Deze post is bestemd om truien aan te schaffen voor het bestuur en de commissie. In de eerste 

helft van het jaar heeft het bestuur en de commissie gepersonaliseerde truien gekocht.  

   

4210 Huur kantoorruimte  

Deze post is iets hoger uitgevallen dan begroot, omdat de onroerendezaakbelasting niet is 

meegenomen in de begroting.  

   

4220 Kantoorartikelen  

Voor een groot deel van 2021 is het kantoor in verband met geldende coronamaatregelen niet 

veel in gebruik geweest. Aan het eind van het jaar is daarom geïnvesteerd in nieuwe materialen 

zodat het kantoor weer goed functioneert.   

   

4310 Ondersteuning commissie  

Gezien er geen evenementen plaats konden vinden in een groot deel van het jaar is besloten dit 

grotendeels te besteden aan Thuisfront. Omdat bij het maken van de begroting niet werd 

verwacht dat Thuisfront georganiseerd kon worden is er minder begroot dan vorige jaren. De 

kosten van Thuisfront zijn uiteindelijk ver opgelopen omdat het festival moest voldoen aan de 

geldende coronamaatregelen, om dit op te vangen is een deel van de kosten van Thuisfront 

onder deze post geboekt. Hierover is contact geweest met de RvC en zij hebben hier een positief 

advies over gegeven. 
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4320 PR Vereniging  

Om de VBU weer op de kaart te zetten en onze leden een hart onder de riem te steken hebben 

we in december kerstpakketjes uitgedeeld. Hiervoor zijn er onder meer pennen en bieropeners 

met het VBU logo aangeschaft.  

   

4350 Thuisfront festival  

In september 2021 heeft het Thuisfront festival plaatsgevonden. In verband met de geldende 

coronamaatregelen moesten er hele andere kosten worden gemaakt dan vorige jaren. Zo 

moesten er hekken om het terrein gezet worden en moest er sanitair geplaatst worden. Hierdoor 

is deze post hoger uitgevallen dan begroot.  

   

4420 Ondersteuningsorganisatie koepel  

In 2021 is er samen met de SHO een gezamenlijke adviseur ingesteld.  Omdat deze adviseur 

niet vanaf het begin van 2021 werd ingesteld en de kosten gedeeld worden met de andere 

huurdersorganisaties valt de post lager uit dan begroot.   

  

4710 Onvoorziene kosten  

In 2021 is er een camera aangeschaft om foto’s en video’s te maken bij evenementen, deze was 

oorspronkelijk geboekt onder de post inventaris. Omdat het organisatiebudget is komen te 

vervallen zijn deze kosten geboekt onder de post onvoorziene kosten.  

  

 




